
 

 
 

 

 

 

 

 

 

Årsberetning 2024 

  

for 

  

Fagforbundet Drammen 
  
  
  

Behandlet av årsmøtet den 27/1 - 2025 
  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Fagforbundet Drammen avd 021 innkaller til årsmøte   
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Innledning 

Fagforeningens årsberetning er fagforening-styrets rapportering til medlemmene 

på i hvilken grad styret har lykkes med å gjennomføre handlingsplanen som 

årsmøtet vedtok for perioden.   

 

Fagforbundet Drammen har gjennom hele året jobbet godt med vedtatte 

handlingsplaner og mål.   

Det har vært gjennomført sosiale aktiviteter og vært godt samarbeid mellom 

seksjonene på felles arrangementer.  

Hver seksjon har også hatt sine ansvarsområder i forhold til de sosiale aktivitetene 

som har vært planlagt.    

Det har også vært et samarbeid mellom LO Viken/Drammen og Fagforbundet 

Drammen, men det har vært utfordringer med innkallinger og sakslister til disse 

møtene.  

Vi forberedte oss til streik, og hadde etter sommeren en streik på område NHO 

453, noe som førte til et godt resultat for medlemmene vi har under avtalen. 

 

Det har i perioden blitt gjennomførte mange arbeidsplassbesøk både av de 

frikjøpte og seksjonene. Det ble vedtatt i hovedstyret og i seksjonsstyrene å kjøpe 

inn termokopp og handlenett til alle yrkesaktive medlemmer. Totalt 150 besøk ute 

på arbeidsplassene har blitt gjennomført og tilbakemeldingene har vært veldig 

positive.   

Vi har også hatt digitale konkurranser med julekurv og påskeeggtrekning som har 

vært veldig populære og blitt tatt godt imot.  

 

Fagforbundet Drammen har på vegne av medlemmer vært i lokale aviser i 

forbindelse med saker som har vært viktig for våre medlemmer. Vi har hatt 

hyppige møter med flere politiske partier, for å påvirke de saker som er politisk 

behandlet. Det har også blitt levert innspill til saker og høringsinnspill på de saker 

som berører og er viktige for medlemmene våre.  
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Styret har i perioden hatt følgende sammensetning: 

  

Fagforenings styret Navn Organisatorisk 
frikjøp og 
frikjøpsprosent 
  

Leder Laila Evensen  60 

Nestleder Kjetil Terjesen  50 

Opplærings- ansvarlig Juanita Sundberg   

Kasserer Alvaro Fernandez Montenegro   

Leder yrkesseksjon helse 
og sosial 

Chris Weberg-Haugen (perm 
fra juli 2024) 
Line Fagerli (fra juli 2024) 

 20 

Leder yrkesseksjon kirke, 
kultur og oppvekst 

Håvard Lersbryggen 20  

Leder yrkesseksjon 
samferdsel og teknisk 

Anders Bakkejord Reek   

Leder yrkesseksjon kontor 
og administrasjon 

Ranveig Hushovd-Lagerqvist   

Ungdomstillitsvalgt Mathilde Patursson (permisjon 
fra juli 2024) 
Savannah Svebakk-Bøhn (fra 
juli 2024) 

  

Pensjonisttillitsvalgt Margaret Wilthil   

Styremedlem Jan Paulsen   

Styremedlem Gjermund Sørstad   

Styremedlem Tina Helena Westman   

Styremedlem Mazhar Iqbal   

Styremedlem Wenche Moe  

Vararepresentant 
yrkesseksjon helse og 
sosial 

Therese Myhre   

Vararepresentant 
yrkesseksjon samferdsel 
og teknisk 

Glenn Thomas Rodal 
Johansen 

  

Vararepresentant 
yrkesseksjon kirke, kultur 
og oppvekst 

Linda Kjeksrud   

Vararepresentant kontor og 
administrasjon 

Anette Korneliussen   

Vara ungdomstillitsvalgt Camilla Olsen   

Vara pensjonisttillitsvalgt Arne Kristoffersen   
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Fagforeningens hovedtillitsvalgtfrikjøp i 2024: 

Verv Navn Frikjøpsprosent Tariffavtale 

Hovedtillitsvalgt Juanita Sundberg 100  KS 

Hovedtillitsvalgt Gjermund Sørstad 100  KS 

Hovedtillitsvalgt Cecilie 

Johannessen 

100  KS 

Hovedtillitsvalgt Paal Lauritzen 100  KS 

Hovedtillitsvalgt Gro E Bolstad 100 KS 

Hovedtillitsvalgt Kjetil A Terjesen 50 KS 

Hovedtillitsvalgt Laila Evensen 40 KS 

 

Representanter til fylkesstyret 

representantskap/fylkesmøte   

Til Fagforbundet Drammen sitt Representantskap/fylkesmøte har fagforeningen 

hatt følgende representanter: 

 

• Laila Evensen (representant for fylket) 

• Chris Benjamin Weberg-Haugen (permisjon fra juni 24) Line Fagerli 

• Ranveig Hushovd-Lagerqvist 

• Anders Bakkejord Reek 

• Mathilde Patursson (permisjon fra juni 24)  

• Kjetil Terjesen  

• 1. Vara Juanita Sundberg 

• 2. Vara Mazhar Iqbal 

• 3. Vara Tina Helena Westman 

• 4. Vara Jan Paulsen 

• 5. Vara Wenche Andreassen Moe 

  

  

Representanter til LO lokalt  

Kjetil Andreas Terjesen 

Savannah Svebakk-Bøhn 
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Valgkomitéen 

Valgkomitéen i henhold til vedtektene har bestått av: 

Leder  Håvard Lersbryggen 

Ungdomsrepresentant  Savannah Svebakk-Bøhn 

Representant for yrkesseksjon 
Helse og sosial - 

 Line Fagerli 

Representant for yrkesseksjon 
Kontor og administrasjon 

 Ranveig Hushovd-Lagerqvist 

Representant for yrkesseksjon 
Kirke, kultur og oppvekst 

 Håvard Lersbryggen 

Representant for yrkesseksjon 
Samferdsel og teknisk 

 Anders Bakkejord Reek 

Pensjonistrepresentant  Bodil Pahr Eliassen 

  

 

Revisorer  
Til å revidere fagforeningens regnskap, har det vært følgende revisorer og vara: 

1: Stig Neteland 

2: Lola Awoyemi 

  

Kontorforhold 

Fagforbundet Drammen har fortsatt sine lokaler i Haugesgate 1. Det er signert ny 

leiekontrakt og lokalene har etter avtale blitt pusset opp. Lokalene ble pusset opp 

mot slutten av 23 og vi flyttet tilbake til kontorene i januar 24. I perioden november 

23 til januar 24 ble det benyttet kontorer på rådhuset og hjemmekontor. 

Lokalene har fått nytt tak med nytt klimaanlegg og lys. Det er lagt gulvbelegg i 

hele lokalet og det er blitt lydisolerte kontorplasser til alle. 

  

Ansatte 

Fagforbundet Drammen har ingen faste egne ansatte, men har et frikjøp på leder i 

60%, nestleder i 50% og de 2 største seksjonene har hvert sitt frikjøp på 20%. Det 

har vært et ønske om å frikjøpe en person et par ganger i uken for å avlaste med 

medlemsregister og kontorarbeid, men dette har ikke kommet på plass i år.   
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Økonomi 

  

Bankinnskud
d  31.12.2023 

Bankinnskudd  
31.12.2024 

Egenkapital 
31.12.2023 

Egenkapital 
31.12.2024 

Verdi av fast 
eiendom 
(hytter, 
feriehjem, 
aksjer i 
eiendom, 
stiftelser etc.) 

 7 928 677,84  8 027 207,42 
 

 7 928 677,84 
 

   8 027 207,42 
 

 Ingen 
eiendom eller 
andre verdier 

   

 

Det har også blitt avholdt stikkprøve kontroll: 

Konklusjon og oppsummering:   

Revisjons- og kontrollkomiteen og ledelse i Fagforbundet Buskerud anser 

foreningen som ryddig og godt drevet. Leder, kasserer og revisorer svarte på alle 

spørsmål underveis, og det var for øvrig en god dialog. Det er foretatt 

stikkprøvekontroller av bilag i regnskapet. Beretningen og årsregnskapet er også 

gjennomgått.  

Revisjons- og kontrollkomiteen har ingen bemerkninger eller kommentarer utover 

det som framkommer i rapporten. 

 

Angående budsjett og regnskap vises det til egen sak i årsmøtet.  

  

Andre eiendeler 
Leder, nestleder, kasserer og 3 seksjonsledere har pc og kontoret har egen 

skriver. Det har i år blitt kjøpt inn en storskriver/plotter slik at det kan lages egne 

plakater. Det har også i løpet av året blitt kjøpt inn litt pynt til kontoret. 

Vi har abonnement på avis, men har valgt å gå over til digital tilgang.   
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Beskrivelse av fagforeningens organisasjonsområde – 

medlemmer og tillitsvalgte fordelt på tariffområder 

  

Fagforeningen har per 31.12.2024 medlemmer innenfor følgende tariffområder: 

Tariffområde Antall medlemmer 

KS 2190 

KS-bedrift (samfunnsbedriftene) 10 

KS-1701 (konkurranseutsatte bedrifter) 87 

Spekter 087 26 

PBL 132 

Virke 30 

KA 27 

Trygg 001 26 

NHO 20 

  

Felles HTV i Læringsverkstedet, Norlandia og Espira. 

Har hatt en felles samling i 2024 for HTV og vara HTV i disse 3 klubbene. 

De ønsket en samling med opplæring i fremtiden, gjerne en årlig, for faglig 

oppdatering i deres verv og felles utfordringer. 

  

Arbeidsgivere frikjøper for følgende: 

HTV Norlandia 20/30 % 

HTV Espira 39 dager 

HTV Læringsverkstedet 0 % 

 

Medlemmer uten tariffavtale 

Fagforeningen har per 31.12.2024 medlemmer hos følgende arbeidsgivere uten 

tariffavtale: 

Drammen logopedtjeneste AS 12 

Drammen Cryoklinikk 2 

La Femme Salon 2 

Bevisstung 2 

Brage tannklinikk  1  

Clear Tannlegesenter  2  

E.Hjelmen AS 1 

Empet AS 1 

Helleristningen barnehage Bente Hennum 1 

Helsehuset Mjøndalen  1 

Nimo AS 2 

Novelaklinikken Drammen AS 1 

Podium AS 1 



Skin Well AS 1 

Solbergmoen Tannlegesenter AS 1 

Danvik Folkehøyskole 1 

Svelvik Legesenter AS 1 

Thunes og Hansen Tanntekniske AS 1 

Treat AS 1 

Velbehag Nedre Storgate 14 AS 1 

Akademiet Realfagskole Drammen 1 

Aleris Helse AS 1 

Alvens AS 2 

Avonova Helse 2 

Dedicare AS 1 

Dyran Panorama Borettslag 1 

ELVEBYEN LEGESENTER AS 1 

FALCK NORGE AS 1 

FRETEX PLUSS AS 1 

GREV WEDEL LEGESENTER DA 3 

Gulskogen Legesenter AS 2 

Insider Facility Solutions AS 1 

KONNERUD LEGESENTER AS 1 

NORLIGHTS MONTESSORISKOLE DRAMMEN AS 1 

Omsorgspartner AS 1 

OMSORGSPARTNER UNG AS 3 

Squeeze AS 1 

STIFTELSEN BOLSTADHAGEN 6 2 

Stiftelsen Guts 1 

Stiftelsen Lassebakken Barnehage 1 

STIFTELSEN MALLINGGATA 1 4 

Team Olivia Fosterhjem AS 2 

Viken Legetjenester AS 1 

 

Det jobbes kontinuerlig med å få på plass tariff avtaler på de områder vi har nok 

medlemmer til å kreve dette. Mest sannsynlig vil det komme på plass 3 i løpet av 

første halvår i 2025, da arbeidet med forhandling er satt i gang på disse 

arbeidsplassene. 
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Fagforeningens klubborganisering hos ulike 

arbeidsgivere 

(jfr. vedtektenes § 11.7). 

  

Arbeidsgiver Tariffområ
de 

Navn på klubbleder 
(tillitsvalgt etter 
hovedavtalen) 

Klubb-
styre 
(JA/N
EI) 

Hvis NEI, hva er 
grunnen til 
dette? 

RFD   KS 1701  Odd Erling Skar  Ja   

Drammen Havn  KS 100  Morten Weggersen  Ja   

Drammen 
logopedtjeneste 

 Under 
forhandling 

 Caroline Johanne 
Husum 

 Nei  Ny klubb som 
ikke har kommet 
helt i gang enda 

Lindum AS  KS 1701  Jan Paulsen  Ja   

Drammen Kino  Virke 015 Helge Skeie      

Blå Kors Drammen  Virke 003 Kent Remi Westergren   Nei Ny klubb, 
foreløpig få 
medlemmer  

Drammen kirkelige 
fellesråd 

 KA 027  Linda Kjeksrud     

 Drammen 
kommune 

 KS 300  Laila Evensen  Ja   

Glitre vannverket KS 1701 Ketil Borgevad Ja  

Espira 
Torsbergskogen 

PBL 028 Monica Grøtterud   

Espira Knivåsen PBL 028 Hanne Mette Stordalen   

Espira Gåserud PBL 028 Anniken Raaen   

Espira 
Vannverksdammen 

PBL 028 Bekal Ali Daloo   

Espira Felles HTV PBL 028 Mai Rita Ersland 
Fjeldheim 

  

Læringsverksted 
Skoger 

PBL 028 Lene Nordheim   

Læringsverkstedet 
Felles HTV 

PBL 028 Marianne Knutsen   

Norlandia 
Solbergmoen 

Spekter 
087 
 

Linda Heitmann 
Reiersgård 

  

Norlandia 
Bekkevollen 

Spekter 
087 

Renate Martinsen   

Norlandia Felles 
HTV 

Spekter 
087 

Hildegunn Schmidt 
Skurtveit 

  

NBBO Klubben Virke 026 Elin Grønvold   

Kirkens bymisjon Virke 003 Stian Nedberg   

Øren andelslag SA 
klubben 

PBL 028 Monica Meløy Vik   



Senterbarnehagen 
FUS klubben 

Trygg 001 
 

Håvard Lersbryggen   

Drafnkollen FUS 
klubben 

Trygg 001 Lasse Fjeld   

Bakkefaret FUS 
klubben 

Trygg 001 Elisabeth Fossum   

Vinnes bhg klubben PBL 028 Kristin Haukeland Steen   

Nordby gård bhg 
klubben 

PBL 028 Helle Anderson   

Hedensrud bhg 
klubben 

PBL 028 Gabriela Bustos   

Kjerraten bhg 
klubben 

PBL 028 Thomas Kjersem   

Brøttet bhg klubben PBL 028 Espen Henriksen   

Åsløkka bhg 
klubben 

PBL 028 Nivia Forss   

 

Koordineringsledd 

Beskrivelse av fagforeningens deltakelse i koordineringsledd (jfr. vedtektenes § 

12). 

  

Arbeidsgiver Funksjon Ansvarlig Medlemmer Ansvarlig 
Fylke 

Kirkens bymisjon Medlem Leder/ Nestleder 15 Oslo 

Frelsesarmeen Medlem Leder/Nestleder 12 Oslo 

Espira Medlem Leder/Nestleder 24 Akershus 

Læringsverkstede
t 

Medlem Leder/Nestleder 9 Akershus 

Norlandia Medlem Leder/Nestleder 26 Akershus 

Blå kors Medlem Leder/Nestleder 3 Østfold 

Omsorgspartener 
AS 

Medlem Leder/Nestleder 1 Akershus 

 

Det har vært ulik innkalling til koordineringsledd møtene og vi har delta på innkalte 

møter.  
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Medlemsutvikling  
  

Fagforeningens 
vervemål: 

Fagforeningens 
vervemål for yrkesaktive: 

Vervemål totalt: Måloppnåelse: Vervemål yrkesaktiv: Måloppnåelse: 

 400  374  400  374 

Medlemstall totalt: Yrkesaktive totalt: 

01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

 4420  4399  2517    2566 

        

Antall yrkesaktive medlemmer 
under 30 år: 

Antall pensjonist- og uføremedlemmer 

01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

 512  300  1496  1562 

        

Studenter: Lærlinger: Elever: 

01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

 96  80  68  53  40  33 

            

Antall yrkesaktive medlemmer KS Antall yrkesaktive medlemmer 
Spekter 

01.01.24 31.12.24 01.01.24 31.12.24 

 2183  2091  2  26 

           

  

Fagforbundet Drammen har som mål å være den mest attraktive fagforeningen for 
både medlemmer og potensielle medlemmer gjennom å være en synlig aktør, på 
arbeidsplasser og i kommunen for øvrig. På arbeidsplasser gjennomføres dette 
best ved å skolere dyktige plasstillitsvalgte som kjemper for våre medlemmer, 
kreve tariffavtaler, pensjonsavtaler, mm, samt arbeidsplassbesøk fra seksjonene 
og hovedtillitsvalgte. 
Det blir også arrangert faglige og sosiale aktiviteter for medlemmer, og 
Fagforbundet prøver å være synlige på forskjellige markeringer i kommunen. 
Totalen av dette gjør Fagforbundet Drammen til en synlig og attraktiv fagforening i 
Drammen kommune. 
Den store økningen i medlemsantall i Spekter er grunnet at Norlandia 
barnehagene gikk over til Spekter fra PBL i 2024. 
Det sees med bekymring på at organisasjonsgraden i KS synker, og det vil være 
et ekstra stort fokus på å verve, og beholde, medlemmer i KS i 2025. 
 
Ved utmeldinger forsøker Fagforbundet å komme i kontakt for å høre hva som er 
grunnen til at medlemmer ønsker å melde seg ut, eventuelt om det er noe vi kan 
gjøre annerledes. Primært grunnes utmeldinger med kostnaden ved å være 
medlem, Fagforbundets politikk og Fagforbundet Drammens resultat i enkeltsaker. 
Utmeldinger på grunn av restanse i kontingent har det også vært en del av, da  
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medlemmer som ikke betaler koster foreningen ganske mye penger, dette fordi 
Fagforbundet forskuddsbetaler forsikringene i medlemskapet. Siden vedtaket om 
redusert kontingent fra Landsmøte 2022 har det blitt vedtatt at medlemmer som 
skylder for mer enn tre måneder skal strykes. Dette har ført til hyppigere 
gjennomgang av listene, samt utmeldinger. I tillegg har det vært økt fokus på 
medlemmer med utgåtte elev/student/lærlings-medlemskap. De som ikke har gitt 
tilbakemeldinger ved gjentatte henvendelser har fått medlemskapet endret til 
yrkesaktive, så de mottar faktura. Ofte har det igjen ført til en oppsigelse av 
medlemskapet i ettertid. 
 

Utvalg ung i Fagforbundet Drammen har jobbet godt for å verve unge medlemmer, 
spesielt studenter gjennom besøk ved USN campus Drammen, skolebesøk på 
Åssiden videregående, deltagelse på Arbeidslivsdagen, og i Sommerpatruljen. Det 
arrangeres også flere arrangementer for unge medlemmer.  
Fagforbundet Drammen ser, til tross for den gode jobben Utvalg ung gjør, at det 
må settes enda mer fokus på å både verve, aktivisere og beholde unge 
medlemmer. Dette vil styret i Fagforbundet Drammen jobbe mer målrettet for i 
2025. 

Møtevirksomheten 
Årsmøtet ble avholdt 22/1 -2024 på Folkets hus og behandlet følgende saker: 

• Vedtektene og egen beretning fra fylket 

•  Innmeldt sak om medlems arrangement 

  

Det er avholdt 4 medlemsmøter /representantskapsmøter.  

  

Det er avholdt 10 styremøter.  

Styret har behandlet 137 saker. 

Styret har behandlet 14 rundskriv. 

 

Beskrivelse av saker som har vært tidkrevende: 

Fagpolitisk påvirkning 

Opprettelse av flere klubber 

  

Andre møter /samlinger i fagforeningens regi: 

2 samlinger for tillitsvalgte, en dagsamling og en overnattingssamling.  

På overnattingssamlingen arrangerte Fagforbundet politisk debatt med inviterte 

partier. 

  

Sosiale aktiviteter:  

Den årlige juletrefesten måtte dessverre avlyses da det var få påmeldte. 

Det ble fremmet forslag på forrige årsmøte at merkeutdelingen skulle avholdes 

sammen med årsmøte for året 2024. 

Det har blitt arrangert stor medlemsfest som ble avholdt på Union, der har det 

vært                                                                                                                       11. 



en egen arrangementskomité som har stått for organisering av kvelden. 

Det var servering av mat og underholdning av Heine Totland Trio, 

tilbakemeldingene har vært at alle som deltok syntes det var en flott kveld hvor 

alle medlemmer var samlet. 

 

I tillegg har det vært faste arrangementer: 

8 mars 

1 mai 

Pride 

 

 

Utvalgenes virksomhet 

Ungdomsutvalget 

Utvalgets har bestått av:  

Leder:   Mathilde Patursson, frem til juli 24 

Nestleder:  Camilla Olsen   

Medlem:   Savannah Svebakk-Bøhn, overtok som leder i juli 24   

Medlem:  Rikke Næssø Karlsen   

 

Det er avholdt 7 styremøter for året 2024, hvorav 6 var ordinære styremøter og 1 

ekstraordinært. Sammenlagt behandlet ungdomsutvalget 39 saker.  

I henholdt til handlingsplanen er følgende aktiviteter blitt gjennomført:  

 

1 Skolebesøk – Åssiden Videregående  

3 x Studentstand/ Stand på USN  

Arbeidslivsdagen   

Sommerpatruljen  

8 mars  

1 mai  

Sommeravslutning - Sommerfestivalen  

Juleavslutning - Bowlingkveld  

Påske- Halloween- & Julequiz – utdeling med vinnere  

Skoleinformatørkurs  

 

Det er avholdt 7 møter 

  

Pensjonistutvalget 

Utvalget har bestått av: 

Leder:  Margaret Sømme Wilthil 

Nestleder:  Arne H Kristoffersen   

Medlem: Solveig Faksmo                                                                 12. 



Medlem:  Bodil Pahr Eliassen   

Medlem: Elisabeth Schjenken Arntsen                                   

Medlem: Janne Lorentzen  

 

Representasjon:  

Eldrerådet i Drammen: Elisabeth Schjenken Arntsen  

Styret i Fagforbundet Drammen: Margaret S Wilthil 

Valgkomiteen i Fagforbundet Drammen: Bodil Pahr Eliassen 

Pensjonistutvalget og styret Fagforbundet Buskerud: Margaret S Wilthil 

Representantskapet Fagforbundet Buskerud: Margaret S Wilthil 

Samarbeidsutvalg i Pensjonistforbundet Drammen: Margaret S Wilthil 

Konferanse for pensjonister/uføre i Buskerud: Margaret S Wilthil og Arne H 

Kristoffersen 

Dialogkonferanse: Eldreråd og pensjonistforeningene. Elisabeth S Arntsen og 

Margaret S Wilthil 

Økonomi: Budsjett kr. 150.000        

Egenandeler turer og loddsalg: kr 106.000 

 

Møtevirksomheten: 

Det har vært avholdt 6 møter i utvalget og behandlet 36 saker. 

Årskonferanse/kaffetreff 7.februar. 46 deltagere. ‘ 

Tema: Orientering om årsberetning, økonomi og handlingsplan for 2025. Foredrag 

av kommuneombud Aleksander Leet  

Kaffetreff:  

6.mars: Folkets hus, 50 deltagere. 

Tema: Knutepunktene v/Ranveig Hushovd Lagerqvist 

3.april: Folkets hus, 58 deltagere.  

Tema: Hjernehelse, v/Marte Roa Syvertsen 

8.mai: Folkets hus, 52 deltagere.  

Tema: Diverse informasjon 

4.sept.: Folkets hus, 46 deltagere.  

Tema: Allsang 

9.okt.: Folkets hus, 51 deltagere.  

Tema: Kirkens bymisjon, v/Elin Kristoffersen.  

 

På møtene var det servering og loddsalg. 

 

 

Turer: 12. juni: Utøya. 45 deltagere. 

13.nov. Buss til Nordbysenteret – Strømstad – ferge til Sandefjord med 

julelunsj, 57 deltagere 

 4.des.: Julebord Scandic Ambassadør hotell, Drammen, 70 deltagere     13. 



Mange av våre pensjonister deltok på medlemsarrangementet på Union 

Scene. 

Vi har sendt ut SMS til medlemmene for å informere om tiltakene. 

Seksjonsstyret for yrkesseksjon helse og sosial 

Styrets sammensetning: 

Leder:   Chris Benjamin Weberg-Haugen leder til 01.07.24 

 Line Fagerli leder fra 01.08.2024 

Nestleder:  Camilla Holth Omdahl nestleder til 01.07.24. Medlem fra 01.08.2024 

V. Nestleder: Therese Myhre fra  1.08.2024 

Medlem:  Aysun Karagøz 

Medlem:  Therese Myhre nestleder fra 01.08.24 

Medlem:  Mette Kathrine Andersen  

Medlem:  Line Fagerli, leder fra 01.08.2024 

Medlem:  Guri Graatrud Bjelland 

  

Det er avholdt 6 møter i løpet av året  

Det er behandlet følgende saker: 

Status innmeldte/utmeldte medlemmer i løpet av året, diskutert hvordan vi kan 

verve/beholde medlemmer. 

Innspill til Handlingsprogrammet for neste periode 

Innspill til Landsmøtet 

Tilbakemeldinger til HTV angående arbeidstøy 

Gjennomgang av utfordringer i de forskjellige områdene og  

forslag til løsninger fra de andre områdene som er representert i styret.  

 

Styret ble endret halvveis i perioden, og det ble en litt dårlig oppfølging av saker 

på grunn av dette.   

Styret ble endret halvveis i perioden, og det ble en litt dårlig oppfølging av saker 

på grunn av dette.   
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Aktiviteter etter Handlingsprogrammet: 

Gjennomgått saker fra Hovedstyret 

Arrangert Bowlingkveld for medlemmer                                                                      

Arbeidsplassbesøk gjennomført til 40 avdelinger, også noen private, noen av 

disse er gjennomført sammen med Fylkesseksjonen. 

Verveuka sammen med Fylkesseksjonen 

Arrangert medlemsfest felles for alle seksjoner og utvalg 

Felles Temakveld 

Seksjonsstyret for yrkesseksjon kontor og administrasjon 

Styret sammensetning:  

Leder:  Ranveig Hushovd-Lagerqvist 

Nestleder: Anette Korneliussen, nestleder  

Medlem: Mette Jansen 

Medlem: Trond Edvard Wium 

Det har vært gjennomført 6 styremøter fysiske og digitale  

Et av medlemmene ble valgt til Yrkesseksjonsleder for kontor og administrasjon i 

Fagforbundet Buskerud.  

YKA har jobbet med tariffspørsmål, hatt kontakt med medlemmer i KS området og 

medlemmer i privat sektor.   

YKA hadde ansvaret for Fagforbundets del av 8.mars markeringen  

YKA deltok i 1.mai markeringen  

YKA har tilrettelagt og gjennomført arbeidsplassbesøk, blant annet på RfD, NAV, 

Rådhuset i Drammen mm  

Et av medlemmene i YKA deltok i arrangement komiteen til Medlemsfesten som 

ble avholdt på Union scene  

YKA har også formidlet innspill fra medlemmer og fra styret til foreningsstyret, 

disse har blitt svart opp eller behandlet i foreningens styremøter med gode 

tilbakemeldinger/vedtak.  

YKA har sammen med de andre yrkesseksjonene arrangert Fagkveld for 

medlemmer med temaet KI og etikk med Einar Øverenget  

YKA har formidlet kurs, konferanse og videreutdanningstilbud til medlemmer via 

tillitsvalgte og i egne e-postutsendelser.  
                                                                                                                               15. 



YKA har egen Teamskanal for tillitsvalgte i yrkesseksjonen, hvor også aktuelle 

HTV er medlemmer. 

 

Seksjonsstyret for yrkesseksjon samferdsel og teknisk 

Styrets sammensetning: 

 
Leder:  Anders Reek  
Nestleder: Glenn Thomas Rodal Johansen 
Medlem: Edel Marie Nilsen 
Medlem: Pia Eknes 
Medlem: Christian Fredrik Fossum 
Medlem: Petter Justad. 
  
Det er avholdt 4 styremøter fysisk og digitale. 
 
YST har jobbet med tariffspørsmål, hatt kontakt med medlemmer i KS og 
medlemmer i privat sektor, fokus på konkurranse / privatisering av kommunale 
oppgaver og økonomisk bærekraft. 
 
YST deltok i 1 mai arrangementet. 
 
YST har gjennomført 11 arbeidsplass besøk innen teknisk sektor i samarbeid med 
HTV. 
 
Et styremedlem var med og arrangerte medlemsfesten på Union scene. 
 
YST gjennomført fellesarrangementer med de andre seksjonene (juletrefest og 
foredrag om temaet KI og etikk) 
 
YST har formidlet kurs, konferanse og videreutdanning til medlemmer via 
tillitsvalgte i egne e-postutsendelser. 
  

  

Seksjonsstyret for yrkesseksjon kirke, kultur og oppvekst 

Styrets sammensetning: 

Leder:              Håvard Lersbryggen 

Nestleder:        Linda Kjeksrud 

Medlem:           Mazhar Iqbal 

Medlem:           Thomas Kjersem 

Medlem:           Solvor Snoen Hoel 

Medlem:           Anette Borgersen 

 

Det er avholdt 6 møter og behandlet 32 saker innenfor område. 
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På Årsmøtet i januar 2024 ble nytt styre for yrkesseksjonen valgt, med nye 

medlemmer og ny leder for seksjonen.  

Vi brukte vårhalvåret på å sette oss inn i mandatet vårt, og oppgavene som 

medfølger.   

Vi har hatt arbeidsplassbesøk gjennom hele året gjennomført hver torsdag av 

leder, med fokus på de private arbeidsplasser innen vår seksjon.   

Det ble i 2024 besøkt 39 arbeidsplasser.  

I november var verveuken gjennomført av styrets medlemmer, hvor skoler, 

barnehager og kirken ble prioritert.  

Året 2024 har gått med til å bli kjent og til å begynne å etablere et samarbeid og 

legge planer for medlemmene i året som kommer.  

Styret hadde julemiddag etter siste styremøte i desember. 

Øvrige utvalg i fagforeningen 

Arbeidsutvalg: 

Utvalgets sammensetning: 

Laila Evensen 

Kjetil Andreas Terjesen 

Håvard Lersbryggen 

Juanita Sundberg 

 

Det er avholdt møter etter behov i forkant av styremøtene. 

   

  

Fagforeningens aktiviteter og utfordringer på kort og 

lang sikt 
Det har vært mange møter med de politiske partiene og det har vært gjort mye 

arbeid i forhold til det fagpolitiske arbeidet. Det har vært mye fokus på endringer 

og utredninger i forhold til konkurranseutsetting og privatisering noe som har krevd 

mye arbeid fra foreningen. 

Noen av de viktigste sakene vi har jobbet med i forhold til saker som har vært 

aktuelle: 

 

Privatisering av flere kommunale tjenester 

Pensjonskasse i egen regi eller ut på anbud 

Skolenedleggelse 

Fritt brukervalg for hjemmetjenestene 

 

 

 

17. 



Målsettinger og planer i perioden  
Det har vært jobbet godt for å nå målsettingene i året som har gått på følgende 

punkter: 

Heltid, likelønn og kampen for mindre forskjeller  

Gode offentlige tjenester med egne ansatte  

Organisasjonsbygging og tariffmakt                                                                            

Fag- og tjenesteutvikling    

Digitalisering 

Alliansebygging, myndighetskontakt og fagligpolitisk påvirkning 

Se egne handlingsplaner (Vedlegg) 

   

 

Representasjon 
Oversikt over hvilke verv fagforeningen har hatt medlemmer i: 

Fylkeskretsen 

Fylkesstyret  

Margaret Wilthil 

Laila Evensen 

Anette Korneliussen 

Marianne Reinholdtsen 

Yrkesseksjoner og utvalg 

Seksjonsleder, kirke, kultur og oppvekst: Marianne Reinholdtsen 

Styremedlem, kirke, kultur og oppvekst: Linda Beate Forsberg Kjeksrud 

Seksjonsleder, kontor og administrasjon: Anette Korneliussen 

Styremedlem seksjon teknisk: Paal Lauritsen 

Styremedlem seksjon helse og sosial: Tonje Hansen 

Utvalgsleder uføre og pensjonist: Margaret S Wilthil 

Styremedlem utvalg ung: Mathilde Patursson 

Andre utvalg 

Studentutvalg: Savannah Svebakk-Bøhn 

Mangfold og inkluderingsutvalget 

Mazhar Iqbal 

 

  

Faglig/politisk utvalg 

Det er avholdt flere møter med Arbeiderpartiet og det har vært et godt samarbeid 

mellom partene hele året. 
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Vi har også i år laget samarbeidsavtale med Rødt og det er gjennomført flere 

møter i løpet av året med partiet. 

Det har i tillegg vært avholdt møter med flere partier i forkant av partsammensatte 

møter i kommunen og kommunestyremøtene med fagpolitiske påvirkning. 

Følgende partier har vi hatt dialog med i året som har gått: SV, KRF, Pensjonist 

partiet, Venstre og Høyre. 

 

Har fagforeningen 
samarbeidsavtale 
med AP? 

Hvis ja, sett inn ja  Hvis nei, beskriv 
hvorfor ikke 

Hva skal til for å få 
dette til? 

Sentral avtale  Ja    Det er avtalt eget 
møte med AP for å 
lage en lokal 
avtale 

  

Har fagforeningen 
inngått avtale med 
andre politiske 
partier? 

Hvis ja, sett inn 
hvilke politiske 
partier. 

    

 Ja  Rødt     

 

Andre utvalg 
(Råd/styrer/samarbeidsorgan/komiteer etc.) 

LO Drammen og omegn 

Kjetil Andreas Terjesen 

Savannah Svebakk-Bøhn 

LO kommune 

Laila Evensen 

Drammen kommunale pensjonskasse 

Styremedlem: Stig Neteland 

Styremedlem: Laila Evensen 

  

Kurs og konferanser  
Planlagte kurs og konferanser for tillitsvalgte valgt etter hovedavtalene og 

vedtektene 

  

Type kurs: Antall TV 
gjennomført 

Dato gjennomført Registrert 
i AOF 

Trinn 3  24 
20 
 

 Mars 
Desember 
 

 x 



Fase 2  
 
Trinn 4 og 5 

 1 
 
12 

 Uke 11 og 15 
2-4/9 og 7-9/10 

 x 

Temakurs 
konkurranseutsetting og 
privatisering 

 8  12/1 og 15/4   

Temakurs grunnleggende 
forhandlinger 

 1  6-7 mai   

Temakurs Media og 
kommunikasjon 

1 15/10  

Kurs Klar (tillitsvalgts 
system) 

4 3/12  

Tillitsvalgt dagsamling 64  Mai   

Tillitsvalgt 2 dager 
m/overnatting 

59 
 

 Oktober   

Turnuskurs 4 
1 

21-23/5 og 
29-31/10 

 

Vikens time i regi 
Buskerud 

Første halvår 36 10  

Dagsamling styret Hele styret Feb/Mars x 

3 Dagers samling styret Hele styret Nov  

HTV Samling  Alle 
hovedtillitsvalgte 

1 vår og 1 høst X Vår 

Leder og Nestleder 
samling 

 Siste halvår  

  

Når det gjelder AOF midler ble de første kursene og samlingene registrert, men 

grunnet konkursen i AOF er det ikke registrert etter første halvår. 

 

 

Kort orientering om bruk av midler til organisasjonsrettet opplæring:  

Vi har totalt i løpet av året hatt 150% stilling fast frikjøp fordelt på leder, nestleder 

og de to største seksjonene. 

   

Fagforeningens anvendelse av organisatorisk frikjøp/ 

«spleiselag» 
Vi har søkt om midler til organisatorisk frikjøp og har avsatt midler til dette selv i 

budsjettet. 

Midlene er anvendt til frikjøp av de to største seksjonene, frikjøp av nestleder og 

Leder.  

Det har vært brukt noe midler til frikjøp av felles hovedtillitsvalgt på private 

områder som har koordineringsledd.  
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De mindre seksjonene og utvalgene har hatt mulighet til å frikjøpe medlemmer 

enkelt dager i forhold til behov. En fordel for oss da det har blitt gjennomført et 

større antall arbeidsplass besøk enn tidligere.  

Medlemsregisteret krever en god del ressurser for å bli holdt oppdatert, vi mener 

at vi har god kontroll på dette.  

Den største fordelen med frikjøp for spesielt seksjonene er at medlemmer får 

besøk og at vi er synlige ute på arbeidsplassene til våre medlemmer. 

Det har vært diskutert i styret av vi har behov for litt ekstra hjelp på kontoret, men 

vi har valgt å avvente frem til årsmøtet har behandlet frikjøpsmidler i budsjettet.          

Fagforeningen har også vurdert å samarbeide med andre fagforeninger om frikjøp 

i forhold til medlemsregister arbeidet, men dette har ikke kommet i gang. 

Saken ble behandlet på styremøte og det var både stemmer for og imot til at vi 

skulle sette i gang et samarbeid. 

 

 

Avslutning 

Styret i Fagforbundet Drammen ønsker å rette en stor takk til alle våre dyktige 

tillitsvalgte som gjennom sitt engasjement gjør det mulig for oss å drive 

fagforeningen. 

Vi ønsker også å takke Fagforbundet Buskerud, Kompetansesenteret på 

Østlandet, Fagforbundet sentralt, og alle andre som har bidratt med oppfølging og 

bistand i året som har gått. 

Vi ser frem til et godt samarbeid videre i 2025. 
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Sted og dato 

Drammen 16.01.2025 

 

Fagforeningsleder 

 

 Nestleder Opplæringsansvarlig 

 

 

      Leder yrkesseksjon                                                           Leder yrkesseksjon                       
helse og sosial                                                      kontor og administrasjon

                                                  

Leder yrkesseksjon  

samferdsel og teknisk 

 

Ungdomstillitsvalgt  
 
 

 
Styremedlem 

  
 Styremedlem

 Styremedlem                      

kultur  og  oppvekst 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. REGNSKAP 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Regnskap ligger som egen sak/vedlegg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

7. FORSLAG 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Innkommende forslag. Frist innen 10.01.2025 

Forslag Innkommet fra 

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

8. HANDLINGSPLANER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Handlingsplaner ligger som eget vedlegg, 
og vil følge strategiplan for 2025. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

9. BUDSJETT 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Budsjett ligger som egen sak/vedlegg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

10. VALG 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Valg ligger som eget vedlegg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


